

Verslag vergadering Stuurgroep Juriconnect op vrijdag 12 februari 2021 (Ms Teams)

<i>Aanwezig:</i>	Jacques Snel (<i>voorzitter</i>), Jan-Willem de Koning (Sdu), Peter Immink (Wolters Kluwer) Peter Piepers (PAUC/CUC), Robert van der Jagt (KMPG-Meyburg), Marc van Opijnen (KOOP), Wirt Soetenhorst (Boom), Gert Meydam (Stipp, verslag)
<i>Afwezig:</i>	Margriet Wiegman (Categoriemanager V&A), Jan van Coeverden (LDCR), Erna Wisselaar (KOOP) en Dick van den Berg (Stipp)

1 Opening/mededelingen

- Berichten van verhindering ontvangen van Margriet Wiegman, Dick van den Berg, Jan van Coeverden en Erna Wisselaar.
- Jacques Snel meldt dat hij is benaderd door Ewout van Mante, partner van Recht.nl, met het verzoek dat hij graag zijn inhoudelijke bijdrage wil leveren aan de doorontwikkeling van de standaard Juriconnect. Er wordt afgesproken dat Ewout voor de volgende Stuurgroep vergadering wordt uitgenodigd zodat hij zijn verzoek met motivatie kan toelichten. Jacques zal Ewout hiervoor uitnodigen.

2 Vaststelling van het verslag van de vergadering d.d. 27 november 2020

Over en naar aanleiding van de tekst

- Geen opmerkingen over de tekst; het verslag wordt hierbij vastgesteld.

Naar aanleiding van de actiepunten

Ad 1. Wirt Soetenhorst mailt de Stuurgroep een drietal namen vanuit de wetenschap die een potentiële kandidaat zijn om de Stuurgroep vanuit de wetenschap te complementeren. Na ontvangst van de mail graag hierop reageren aan Wirt.

Ad 2. Het eigenaarschap van de actie wijzigen naar Dick (vanuit KOOP). Blijft staan totdat compliancy document is vastgesteld.

Ad 3. Blijft staan en wordt nog wat aangescherpt.

Ad 4. Notitie ontvangen en is geagendeerd voor deze vergadering

Ad 5. Staat geagendeerd voor deze vergadering.

3 Vaststelling SIG notitie Compliancy Juriconnect standaarden

- De notitie Conformiteit aan de Juriconnect standaarden van 4 december 2019, opgesteld door Marc van Opijnen, Peter Piepers en Mark Jansen is in de bijeenkomst van 13 december 2019 toegelicht en besproken, met het verzoek aan de leden van de Stuurgroep eventuele opmerkingen te delen met de opstellers.
- De notitie is voor deze vergadering geagendeerd om te worden vastgesteld. Jan Willem de Koning vindt het een prima notitie, maakt hierbij wel de opmerking dat bij de implementatie, de wijze waarop en het tempo waarin, door de uitgever wordt ingevuld. De uitgevers laten zich hierin leiden door de wensen van hun klanten
- Voor de monitoring op de conformiteit zullen we met elkaar een werkbare oplossing moeten vinden. Blijft een punt van aandacht.
- De afspraak wordt gemaakt dat Marc van Opijnen en Peter Piepers de formulering in de notitie aanpassen met de ontvangen input vanuit de vergadering. Deze aangepaste notitie wordt rondgezonden, met het verzoek hierop te reageren.
- Na fiat hierop dient de notitie als document te worden gepubliceerd op de website met de mededeling dat het document is vastgesteld.

4 Richtlijnen implementatie JCDI versie 2

- Conform afspraak hebben Wolters Kluwer en Sdu de SIG notitie van Judoreg met elkaar besproken en met de eerdere opmerkingen die zijn verzameld is een geconsolideerde versie opgesteld, versie 2 van 29 januari 2021.
- Deze versie wordt toegelicht. Het merendeel van de aanpassingen betreft een aantal artikelen onder het hoofdstuk Spelregels.
- Bij deze spelregels staan vanzelfsprekend de afspraken die worden gemaakt tussen de auteur en de uitgever voorop. Waarbij door Peter Piepers wordt ingebracht dat ook het kantoor van de auteur rechten op publicatie heeft. Dit zal onder de afspraken met de auteur worden afgevangen.
- Marc van Opijnen: is het verstandig om onder 3.4 in algemene termen aan te geven dat naar welke content in de praktijk niet wordt verwezen deze ook minder geschikt is voor een JCDI. Er worden wel enkele voorbeelden aangegeven. Een definitie van rechtswetenschappelijke informatie kan het verduidelijken.
- Peter Immink meldt dat de uitgever niet gaat monitoren op toevoegen van nieuwe manifestaties die worden aangebracht. Veel te arbeidsintensief. (3.5)
- De laatste twee opsommingen onder 3.5 kunnen komen te vervallen.

- De afspraak wordt gemaakt dat Peter Piepers en Marc van Opijnen de opmerkingen van de uitgevers en vanuit de discussie verwerken in een herziene versie die vervolgens in de volgende Stuurgroep kan worden vastgesteld.

5 Bespreking reactie uitgevers op registratieverzoek Judoreg

- De afspraak wordt gemaakt dit document te bespreken in de volgende Stuurgroep, met als onderlegger de dan vastgelegde notitie Richtlijnen implementatie JCDI.

6 Vertegenwoordiging vanuit de Overheid in de Stuurgroep Juriconnect

- Deze publiek/private samenwerking vraagt vanzelfsprekend een juiste balans in vertegenwoordiging. Enige aandacht op dit moment vraagt de vertegenwoordiging vanuit de Overheid.
- Margriet Wiegman heeft aangegeven dat ze het vanuit haar positie belangrijk vindt om een actieve bijdrage aan de Stuurgroep te blijven leveren.
- Jan van Coeverden zal worden gevraagd in hoeverre Jan zijn bijdrage namens de Rechtspraak aan Juriconnect kan continueren.
- Vervolgens passeren enkele andere namen, waaronder vanuit de Belastingdienst en de Raad van State, die door Jacques Snel via mail gedeeld zullen worden.
- Wanneer de vergadering zich hierin kan vinden wordt vastgesteld door wie en in welke volgorde wie wordt benaderd.

7 Wat verder ter tafel komt

- Marc van Opijnen vraagt aandacht voor de digitale omgeving van Judoreg. Hierin ontbreken een aantal functionaliteiten of althans deze functioneren niet naar behoren. Deze digitale omgeving is in beheer bij KOOP. In overleg met Erna Wisselaar en Dick van den Berg zal Marc de wensen tot aanpassing inventariseren.
- Marc van Opijnen attendeert de vergadering op een artikel van zijn hand dat recent in Ars Equi is verschenen en meldt dat hij binnenkort bij de Universiteit Utrecht een tweetal mastervakken gaat verzorgen met als onderwerp digitale rechtsbronnen.
- Robert van der Jagt meldt dat de NFLT is gepresenteerd aan de Hoge Raad, met als doel de Hoge Raad te interesseren voor de standaard en methodiek

8. Volgende vergadering (vooralsnog via Teams)

De eerstvolgende vergadering is vrijdag 11 juni 2021, van 10.00 tot 12.00 uur.

Actielijst

	Eigenaar	Omschrijving	Opvoer	Stand van zaken
1	JS	Uitnodiging uit laten gaan naar Ewout van Mante voor bijwonen van de bijeenkomst op 11 juni 2021	12-02-2021	Nieuw
2	WS	Wirt zendt een mail aan de leden van de Stuurgroep met potentiële kandidaten uit de wetenschap met verzoek hierop te reageren	12-02-2021	Nieuw
3	DvdB (KOOP)	Via IHJZ of IOWJZ een bijeenkomst voor wetgevingsjuristen organiseren over de standaarden	17-05-2019	DvdB pakt dit op wanneer het compliancy document is vastgesteld
4	PI/JWdK	Actualisering aansluitvoorwaarden JudoReg n.a.v. reactie uitgevers	13-12-2019	Blijft overstaan tot flattering van SIG notities
5	MvO/PP	Richtlijnen implementatie JC DI. Input van uitgevers en vanuit de discussie in de Stuurgroep wordt in notitie verwerkt.	12-02-2021	Herziene status
6	MvO/PP	Aanpassen formulering en definities in Compliancy document, waarna distributie onder Stuurgroep, waarop fiat kan worden gegeven	12-02-2021	Herziene status
7	JS	Jacques zendt een mail aan de leden van de Stuurgroep met potentiële kandidaten vanuit de Overheid, waaronder de Belastingdienst en Raad van State.	12-02-2021	Nieuw
8	MvO/DvdB/EW	Inventarisatie van de functionaliteiten voor de Judoregapplicatie	12-02-21	Nieuw